
 

Zápis 

z finančnej komisie konanej dňa 07. apríla 2025 o 15:30 hodine  

 

Prítomní členovia: Ing. Peter Weber, Ing. Juraj Babušík, Damián Gloser, Ing. Jozef Šutara,  

                                 Ing. Angelika Letková, Ing. Gabriela Gašparíková                            

Neprítomní členovia: Ing. Zuzana Hajdúchová 

 

Program zasadania finančnej komisie: 

1. Záverečný účet Mesta Bytča za rok 2024 - návrh. 

2. Schvaľovanie dlhodobého úveru na financovanie prístavby Materskej školy Dostojevského a 

iných kapitálových aktív mesta Bytča. 

3. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 720,- €. 

4. Žiadosť FK Hliník nad Váhom.o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 690,- €. 

5. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 390,- €. 

6. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 450,- €. 

7. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 000,- €. 

8. Iniciatívny poslanecký návrh na vybudovanie polopodzemných kontajnerov v mestskej časti 

Hliník nad Váhom – Mgr. Martina Macková poslankyňa MZ v Bytči za mestskú časť Hliník nad 

Váhom 

9. Žiadosť o uvoľnenie finančných prostriedkov na opravu havarijného stavu futbalových kabín 

v Hrabovom – Marián Sedliak, poslanec MZ v Bytči za mestskú časť Hrabové. 

10. Iniciatívny poslanecký návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Bytča na 

rok 2025 na výstavbu II. etapy chodníka v mestskej časti Malá Bytča – Damián Gloser, 

poslanec MZ v Bytči za mestskú časť Malá Bytča. 

11. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025 – návrh. 

12. Žiadosť o rozšírenie účelu dotácie, TZOB Bytča – stolnotenisový oddiel, Horolezecký klub 

Direct, Bytča. 

13. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. ...... /2025 z 24. apríla 2025, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. 3/2023 z 13. apríla 2023 o určení 

výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Bytča 

14. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025 o určení názvu ulíc a verejných 

priestranstiev v meste Bytča, návrh – Odd. správy majetku a RR a primátor mesta Bytča. 

15. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Bytča č. 4/2024 z 13. decembra 2024 o miestnych daniach, návrh – 

Odd. správy majetku a RR a primátor mesta Bytča. 

16. Rôzne 

 

 



ROKOVANIE 

1. Záverečný účet Mesta Bytča za rok 2024 - návrh. 

Finančná komisia prerokovala Záverečný účet Mesta Bytča za rok 2024 a odporúča schváliť 

celoročné hospodárenie bez výhrad. 

2. Schvaľovanie dlhodobého úveru na financovanie prístavby Materskej školy Dostojevského 

a iných kapitálových aktív mesta Bytča. 

Finančná komisia sa oboznámila s predloženým materiálom.  

Žiada o informáciu o možnosti požiadania o dotácie (externých zdrojov) na výstavbu materskej 

školy. 

Žiada predloženie sociálno-ekonomickej analýzy - demografického vývoja počtu detí, ktoré 

bude potrebné prijímať v nasledujúcich rokoch do materských škôl, dopad na rozpočet, 

financovanie vnútorného vybavenia. 

V prípade výhodnosti z analýzy a schválenia výstavby prístavby Materskej školy Dostojevského 

schvaľuje prijatie návratných zdrojov financovania prostredníctvom dlhodobého bankového 

úveru z Československej obchodnej banky, a.s., Žižkova 11, 811 02 Bratislava, s fixnou 

úrokovou sadzbou 2,19 % a lehotou splatnosti 15 rokov. 

3. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 720,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 vo 

výške 5 720,- € na hĺbkovú údržbu trávnatých plôch na futbalovom štadióne v Bytči, v zmene 

rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025. 

4. Žiadosť FK Hliník nad Váhom.o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 690,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť FK Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie na rok 

2025 vo výške 1 690,- € na hĺbkovú údržbu trávnatých plôch na futbalovom ihrisku v Hliníku 

nad Váhom, v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025. 

5. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 390,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 

2025 vo výške 1 450,- € na hĺbkovú údržbu trávnatých plôch na futbalovom ihrisku 

v Hrabovom v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025. 

6. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 450,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť FK Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie na rok 

2025 vo výške 1 690,- € na hĺbkovú údržbu trávnatých plôch na futbalovom ihrisku v Hliníku 

nad Váhom, v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025. 

7. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 000,- €. 

Finančná komisia odporúča neschváliť v súčasnosti žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie 

na rok 2025 o 5 000,- €.  

Finančná komisia odporúča rokovať o uvedenej žiadosti na svojom nasledujúcom zasadnutí. 

8. Iniciatívny poslanecký návrh na vybudovanie polopodzemných kontajnerov v mestskej 

časti Hliník nad Váhom – Mgr. Martina Macková poslankyňa MZ v Bytči za mestskú časť 

Hliník nad Váhom 

Nakoľko v mestskej časti Hliník nad Váhom sa zber odpadu realizuje tzv. vrecovým zberom 

finančná komisia odporúča neschváliť návrh na vybudovanie polopodzemných kontajnerov 

v tejto mestskej časti a vyčlenenie finančných prostriedkov na ich vybudovanie. Uvedené by 

spôsobilo duplicitnú platbu za vývoz odpadu od Mesta Bytča.  



Finančná komisia odporúča uvedenú situáciu dôkladne odkomunikovať s obyvateľmi mestskej 

časti. 

9. Žiadosť o uvoľnenie finančných prostriedkov na opravu havarijného stavu futbalových 

kabín v Hrabovom – Marián Sedliak, poslanec MZ v Bytči za mestskú časť Hrabové. 

Finančná komisia odporúča zaradiť do rozpočtu požadované finančné prostriedky vo výške 

9 800,- € na opravu havarijného stavu futbalových kabín v Hrabovom. 

10. Iniciatívny poslanecký návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Bytča na rok 2025 na výstavbu II. etapy chodníka v mestskej časti Malá Bytča – Damián 

Gloser, poslanec MZ v Bytči za mestskú časť Malá Bytča. 

Finančná komisia odporúča schváliť finančné prostriedky v rozpočtovom opatrení Mesta 

Bytča č. 2/2025 k 30.04.2025 na výstavbu II. etapy chodníka v mestskej časti Malá Bytča vo 

výške 50 800,- €. 

11. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025 – návrh. 

Finančná komisia odporúča schváliť Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2025 

k 30.04.2025 v predloženom znení. 

Zároveň finančná komisia žiada o informáciu k položke kapitálových výdavkov podprogram 6.2 

vodné hospodárstvo, suma 36 100,- € na projektovú dokumentáciu kanalizácie Pšurnovice – akú 

časť tejto mestskej časti zahŕňa táto projektová dokumentácia. 

12. Žiadosť o rozšírenie účelu dotácie, TZOB Bytča – stolnotenisový oddiel, Horolezecký klub 

Direct, Bytča. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosti o rozšírenie účelu dotácie pre TZOB Bytča – 

stolnotenisový oddiel a Horolezecký klub Direct, Bytča. 

13. Návrh - Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. ...... /2025 z 24. apríla 2025, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. 3/2023 z 13. apríla 2023 

o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Bytča 

Finančná komisia odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. ...... /2025 

z 24. apríla 2025, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. 

3/2023 z 13. apríla 2023 o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Bytča v predloženom znení. 

Zároveň finančná komisia žiada predložiť dopad zníženia výšky príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole počas letných prázdnin – koľko detí navštevuje materské školy počas letných 

prázdnin. 

Zároveň pri predkladaní všeobecne záväzných nariadení vyčíslovať dopad na rozpočet mesta. 

14. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025 o určení názvu ulíc a verejných 

priestranstiev v meste Bytča, návrh – Odd. správy majetku a RR a primátor mesta Bytča. 

Finančná komisie odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025 

o určení názvu ulíc a verejných priestranstiev v meste Bytča v predloženom znení. 

15. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Bytča č. 4/2024 z 13. decembra 2024 o miestnych daniach, návrh 

– Odd. správy majetku a RR a primátor mesta Bytča. 

Finančná komisia odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č. 4/2024 z 13. decembra 

2024 o miestnych daniach v predloženom znení. 



Rôzne 

a) Žiadosť TZOB Bytča–stolnotenisový oddiel o navýšenie dotácie na rok 2025 o 2 000,- €. 

Finančná komisia odporúča neschváliť žiadosť TZOB Bytča – stolnotenisový oddiel 

o navýšenie dotácie na rok 2025 o 2 000,- €. Zároveň uvedená žiadosť nie je v súlade so 

schváleným VZN Mesta Bytča č. 14/2016 zo dňa 15.12.2016 o poskytovaní dotácií. 

Finančná komisia odporúča po predložení novej žiadosti, ktorá bude spĺňať náležitosti 

v súlade so schváleným VZN Mesta Bytča č. 14/2016 zo dňa 15.12.2016 o poskytovaní 

dotácií rokovať o uvedenej žiadosti na svojom nasledujúcom zasadnutí. 

 

b) Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Malá Bytča o navýšenie finančných 

prostriedkov na rok 2025 o 500,- €.  

Finančná komisia odporúča neschváliť v súčasnosti žiadosť klubu Jednota dôchodcov 

Slovenska Malá Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 500,- €.  

Finančná komisia odporúča rokovať o uvedenej žiadosti na svojom nasledujúcom zasadnutí. 

c) Iniciatívny poslanecký návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Bytča na rok 2025 na oplotenie areálu futbalového ihriska v Pšurnoviciach vo výške 

22 362,- €. – JUDr. Ladislav Greguš, PhD., poslanec MZ v Bytči za mestskú časť 

Pšurnovice. 

Finančná komisia odporúča neschváliť v súčasnosti vyčlenenie finančných prostriedkov 

výšk 22 362,- € na oplotenie futbalového ihriska v Pšurnoviciach.  

Finančná komisia odporúča rokovať o uvedenej žiadosti na svojom nasledujúcom zasadnutí. 

 

 

V  Bytči dňa 08.04.2025 

 

 

Ing. Roman Takáč 

Zapisovateľ finančnej komisie  


